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Onderwerp Opdracht BIM Loket

Geacht bestuur Stichting BIM Loket,

Allereerst van harte gefeliciteerd met het rapport van de zelfevaluatie BIM Loket. Het is een mooi
product waar duidelijk uit blijkt dat de evaluatie met veel inzet tot een helder rapport heeft geleid.
Het rapport levert een mooi uitgangspunt om het BIM Loket verder mee vorm te geven.

De Bouw Informatie Raad is ook blij met de vele positieve resultaten die blijken uit de zelfevaluatie
zoals de constateringen dat er al meer gezamenlijk beheer, een centrale informatievoorziening en
helpdeskfunctie is gerealiseerd. Er is in de afgelopen anderhalf jaar met beperkte middelen een
mooi resultaat neergezet.

Gezien deze mooie resultaten wil de Bouw Informatie Raad dan ook graag dat het BIM Loket met
behulp van de financiële middelen van de leden van de Bouw Informatie Raad de huidige scope van
het BIM Loket doorzet in de jaren 2017 en 2018.

De huidige scope behelst het gecoördineerd beheer van de BIM Standaarden, de communicatie
over open BIM Standaarden (inclusief een portalfunctie voor de BIR rond BIM-content) en inclusief
een helpdeskfunctie en het ophalen van de toegezegde middelen van de verschillende partijen van
de BIR.

Zoals u bekend is, zijn de Bouw Informatie Raad en het BIM Loket samen bezig om
interdepartementaal meer aandacht te vragen voor BIM en de positieve effecten op Rijksdoelen die
kunnen uitgaan van een bredere uitrol van BIM en het BIM gedachtengoed. Door deze lobby
zouden meer financiële middelen (al dan niet in de vorm van doelsubsidies) en projecten op het
gebied van BIM opgehaald kunnen worden.
Het BIM Loket heeft daarbij ook al veel inzet gepleegd om sector breed wensen voor projecten en
doelen op het gebied van BIM en BIM Standaarden op te halen. Dat waardeert de Bouw Informatie
Raad zeer.

De Bouw Informatie Raad heeft ook de aandachtspunten in het evaluatierapport gelezen en
kennisgenomen van de wens van het bestuur van het BIM Loket dat zij de scope van het Loket wel
willen verbreden mits daar middelen tegenover staan.



De Bouw Informatie Raad heeft echter op dit moment nog geen aanvullende middelen en kan
daarom nu nog geen opdracht geven voor een bredere scope. Zodra doelsubsidie-gelden
beschikbaar komen, zal het BIM Loket als opdrachtnemer voor deze projecten zeker in beeld zijn.

levens heeft de Bouw Informatie Raad kennisgenomen van de wens vanuit de markt en vanuit het
BIM Loket zelf om een heldere governance structuur voor het BIM Loket. Een heldere governance
maakt het voor het BIM Loket makkelijker om haar doelen, financiering en projecten vorm te
geven en uit te kunnen leggen. De Bouw Informatie Raad wil dan ook graag in onderling overleg
komen tot het bepalen van hoe deze verbeterde governance structuur eruit zal zien en hoe deze
bereikt kan worden. Zij heeft derhalve onlangs opdracht gegeven een extern onderzoek en advies
te vragen ter verbetering van de governance van de BIR en het BIM Loket. Zodra dit advies
beschikbaar is zal ik u hiervan op de hoogte stellen.

Daarnaast heeft de Bouw Informatie Raad nog een beperkt eigen budget. Het jaarplan 2017 en
2018 van de Bouw Informatie Raad is nog niet gereed. Zodra duidelijk is wat de Bouw Informatie
Raad met haar eigen beperkte middelen wil bereiken en zij daarin voor het BIM Loket een rol zien,
ligt het voor de hand dat in ieder geval aan het BIM Loket gevraagd zal worden om de
communicatie van/over de Bouw Informatie Raad uit te voeren.

Ik begrijp dat het BIM Loket graag op dit moment al een verbrede scope ter hand zou willen nemen
en ook direct de governance-structuur van het BIM Loket zou willen veranderen. De Bouw
Informatie Raad heeft daarvoor echter zoals toegelicht in deze brief nog iets meer tijd voor nodig.

Samenvattend heeft de Bouw Informatie Raad enorm veel waardering voor de grote inzet die door
het BIM Loket is gepleegd en die geleid heeft tot de mooie resultaten die in de zelfevaluatie naar
voren komen. De ingezette koers voor het BIM Loket kan de komende 2 jaar worden
gecontinueerd, waarbij we aandacht moeten hebben voor de verbeterpunten.

Hoogachtend,


